
Referat af 

FU- møde i Dansk Køreforbund  

Teams 

D. 20. maj 2025. Kl. 19.00 til 21.00 

 

Deltagere: 

Afbud: 

 

Erling Larsen (EL), Jørgen Konge (JK), Randi 

Lundsgaard (RL), Nikolaj Hansen (NH) Anne Grethe 

Nørgaard (AG) Birthe Fogh (BF) Henning Fogh (HF) 

Mette Nørgaard (ref) MN 

Afbud fra Kasper Petersen (KP), Jan Eliasen (JE) 

 

 

Pkt. 1:  

Økonomi - Kasserer 

- Jubilæumsbogen: 

Prisen på bogen er 117.000 kr incl moms og forsendelse. 

Det vedtages at selve udgiften for udsendelse fordeles på 

alle bøger.  

-Kasseren må gerne skrive en kommentar ved diverse 

posteringer i regnskabet om hvad det drejer sig om. 

-EL orienterer om at der lige pt gøres forsøg fra 

kriminelle i at få penge ud af foreninger. 

Dette gøres ved at kopierer reelle mails og på den måde få 

overført penge til anden konto. 

EL foreslår at der fra d.d. skal søges om penge for på 

denne måde at forhindre denne form for svindel. Og der 

kan ikke bevilges penge fra DKFs kasse uden der er søgt 

om det.  

Der vil i den forbindelse blive afholdt et kort FU møde 

her måned med kun dette punkt. 

Der sendes et brev ud til alle formænd (selskaber og 

udvalg) med orientering om dette. 

Mette laver et udkast, Jørgen sender det ud med krav om 

at mailen er modtaget. 

-Der holdes fremover FU møder f.eks. første tirsdag i 

hver måned kl. 19-21 – netop mhp behandling af disse 

ansøgninger. 

Pkt. 2:. 

Dommer KU - AG 

Der er 3-4 dommer aspiranter. 

Pkt. 3:  

Odsherred - AG 

AG har snakket med formanden for Odsherred Rideklub. 

AG har ligeledes kontaktet fjordhesteforeningen mbp 

optagelse i DKF. Det er uvist hvorvidt de vil være A eller 

B medlemmer. 

Der skal fra disse foreninger kun betales for de 

medlemmer, der er kuske. 

Pkt. 4:  Der er et sommer arrangement i støbeskeen på Fyn. 



Junior - NBH Om det lykkes vides endnu ikke. 

Der skal foreligge et budget inden et sådant arrangement.  

Der er kommet adgangskrav til diverse arrangementer. 

Disse står Køreudvalget for at formidle. 

Pkt. 5:  

Formandsmøde og HB – DATO? - NBH 

NBH har undersøgt forskellige muligheder for afholdelse 

af Formandsmøde og HB.  

Formandsmødet er d. 2. november og afholdeles i Ringe 

Maskinstation. 

HB møde afholdes i Hjallese forsamlingshus, 

Hjallesegade 31, 5260 Odense d. 23. november. 

 

Pkt. 6:  

Nyhedsbrev MN og JK 

Der er flere, der ikke har modtaget Nyhedsbrevet. 

Der startes op med de få indlæg, der er blevet sendt ind, 

netop for at få det startet op lige så stille. 

Der sendes ud omkring d. 3. juni. 

Pkt. 7:  

Møde på Fyn - alle 

Der er pt tilmeldt 29 til mødet og med øvrige bliver det til 

ca. 39 stk.  

Der laves lidt mere lobby arbejde for at øge antallet. 

Det virker som om emnet ikke tages alvorligt nok. At folk 

ikke tænker det ikke berører køreverdenen. 

Pkt. 8:  

Traditionel kørsel - RL 

RL orienterer om at der er indsendt forslag til reglement 

til Traditionel Kørsel. 

Der er udarbejdet et helt nyt reglement af Mads Milling 

og Pernille Prip. 

Der er et vigtigt punkt, der skal præciserer at børn og 

unge under 18 år bør/skal bærer hjelm. 

Ligeledes skal der også stå at børn g unge ml 12-18 skal 

have en over 18 år på vognen. 

Sikkerheden skal være i orden og der bør ikke gives straf 

for at højne sikkerheden.  

Børn og unge under 18 skal bære hjelm. 

Andre der vælger hjelm, må ikke straffes for dette. 

I det nuværende reglement må kusken selv vælge om man 

bærer hjelm.  

En mulighed er også at kusken bærer hjelm under en hat.  

Overdommer fra det gamle reglement er erstattet af en 

stævneansvarlig i det nye reglement.  

 

I flg. det nye reglementet er det den stævneansvarlige, der 

skal godkende hesten som værende typisk tung (hvis den 

ikke er i stambog for tunge heste).  

 

EL spørger om der er ændret i kilometer og tider?  

Der står op til max men der kan godt køres mindre. 

Udvalget er tilkendt en bevilling på 5000 kr og det 

daværende (fuldtallige) udvalg, valgte i februar 2025 at 

bruge 1500 kr på noget beværtning. 

Pkt. 9:  AG fremlægger budget for to kusketræner weekends.  



Kusketræneruddannelse Dette er bevilget fra FUs side. 

Budgettet lægges på DKFs hjemmeside. 

Pkt. 10:  

Kuskelicens 

 

Der er en opgave fra seneste HB møde om hvad det er 

kuskelicensen skal bruges til. 

Det oprindelige vedtagne forslag var at det skulle være 

muligt at opgradere kuskelicensen.  

JK vil undersøge om man kan købe en opgradering fra 

f.eks national til international. 

Der skal præciseres hvad kuskelicensen dækker og bruges 

til. AN tilbyder at lave et oplæg til næste FU møde. 

Det er bred enighed om at pengene fra samtlige 

kuskelicenser skal bruges til generel uddannelse af 

officials. 

Internationalkuskelicens: KU har forespurgt om det kan 

være national luskelicens plus 150 kr for hver start i 

udlandet. Der er enighed om, at det bør koste mere end 

det nationale, idet der hvert år udbetales tilskud (aktuelt 

2000 kr per kusk) til udtaget kuske til EM, NM og VM. 

Desuden skal DKF betale udgifterne til dyrlæge m.fl. til 

NM samt der også betales for udgifterne til en 

holdleder/chef d’equipe til EM, NM og VM 

 

Forslag fra køreudvalget: efteranmelder man til et 

internationalt stævne, skal man betale 1500 kr ekstra, da 

det koster DKF dette beløb ved eftertilmelding. Dette 

forslag godkendes med tiltrædelse fra d.d. 

AG foreslår at man kan tilmelde sig via klubmodul. 

Dette er KU aktuelt ikke tilhænger af. 

KU foreslår, at hver kusk betaler 150 kr pr start ved 

udenlandske stævner. 

Dette godkendes af FU med tiltrædelse fra dags dato. 

 

Der bør laves et regnskab over hvad der i 2024 har været 

af udgifter i fht betaling af bl.a. transportudgifter og lign. 

Netop for at der er noget konkret at diskutere ud fra. 

 

DKFs indtægter stammer udelukkende fra  

kontingenterne og kuskelicenserne.  

Pkt. 11: Eventuelt 

 

 

 

Pkt. 12: Næste møde 

 

 

3. juni kl. 18:00  

Punkter til næste møde: 

Kuskelicens – AG 

Traditionel Kørsel – RL 

Økonomi – EL og KP 

 

  



 

 


